
Z Á P I S 

z 9. jednání komise rady města pro životní prostředí konaného dne 

13.12.2023 

Přítomni: Tomáš Kubín, Libor Zdařil, Jitka Houdková, Ondřej Trtílek, Jiří Heller, Vladislav Ha-

dáček, Ondřej Lee Stolička, Erik Stierand 

Omluveni: Martin Novotný, Jiří Kaňa, Petr Schwarz 

Hosté:   Mgr. Ivana Hlinková, Energy Centre České Budějovice 

  Ing. Jiří Nermuť, Ph.D., Ing. Rostislav Zemek, Biologické centrum AV ČR, v. v. i. 

 

Schválený program: 

1. Prezentace vybraných projektů příjemců dotací z dotačního programu města České 

Budějovice  

na podporu ochrany životního prostředí v roce 2023 

2. Vyhodnocení dalších projektů 

3. Různé 

 

K bodu 1:  

Energy Centre České Budějovice, projekt Jak nachytat dešťovku představila ředitelka Mgr. 

Ivana Hlinková.  

Projekt je dobře připraven, realizace dobře dokumentovaná, splňuje vše co bylo deklarováno 

a má dokonce přeshraniční dosah. 

Biologické centrum AV ČR, v. v. i., Projekty „Na škůdce BioLogicky aneb Rostlinolékařem 

snadno a rychle“ a „Využití biologického přípravku SUPRESIL DUO® ke zlepšení zdravotního 

stavu a estetické funkce jírovců“ představili Ing. Jiří Nermuť, Ph.D., Ing. Rostislav Zemek,  

CSc. 

Oba projekty jsou velice přínosné, o úspěšnosti svědčí velká publicita a zájem veřejnosti. 

 

K bodu 2: Vyhodnocení dalších projektů 



Členové komise předem zaslali předsedovi komise písemné hodnocení přidělených projektů. 

Až na jeden byly hodnoceny pozitivně. Informace komise využije při rozhodování o přidělení 

dotací z programu podpory ŽP na rok 2024. 

 

K bodu 3. 

Předseda komise informoval o změnách územního plánu projednávaných zastupitelstvem 

města, kterých se týká negativní dopad na životní prostředí. 

 

 

Jednání komise bylo ukončeno v 19:00 

 

V Českých Budějovicích dne 02. 01. 2024 

 

Zapsal:  Tomáš Kubín 


